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Referat FAU-møte Rå skole 04.10.2023  
 
Klasse  Representant  Rolle  Til stede  Sendt   
Rektor  Marianne Ingebrigtsen  Rektor   X  X 
8. trinn 
8A  Merete Iversen  Elevkveld  X  X 
8B  Bogna Aadnevik       X 
8C  Werner Øvretveit     X  X 
8D  Frode Selberg       X 
8E  Linn Angelfoss  Nestleder, Facebook  X  X 
9. trinn 
9A  Kine Mjaatvedt Bjørge       X 
9B  Ranveig Nygaard Bjørk  Elevkveld   X  X 
9C  Anne Klarise Namtvedt  Foreldreforedr, Medlemsutv. Natteravnene    X 
9D  John Kaspersen  Klubb Råjale   X  X 
9E  Øystein Kirkebø  Foreldreforedrag     X 
10.trinn 
10A  Anne Kristin Nygaard  Natteravnene, dialog med Centrum  X  X 
10B  Hege Fjeld  Innkallingsansv.  Natteravnene  X  X 
10C  Espen Rostrup  Leder  X  X 
10D  Astrid Fjeldstad  Klubb Råjale     X 
10E  Heidi Durhuus     X  X 

 
 

Agenda;  
1. Velkommen  
2. Informasjon fra rektor 

o Informasjon om SU og SMU-møte 
o Fritak nynorsk for elever med dysleksi 

3. Elevkveld – status 
4. Forberede kvalitetsoppfølging 
5. Status fra gruppene 
6. Trafikalt grunnkurs 
7. Økonomiansvarlig FAU 
8. Eventuelt 

1. Velkommen 
- Opprop 
- Gjennomgang av referat fra forrige møte 

2. Informasjon fra rektor 
- Vedrørende byggeprosjektet, så går det nok til jul før bygging begynner.  
- Gymsalen kan brukes frem til det. Svømmebassenget stenges trolig til sommeren. 
- Skolegården blir mindre – kan potensielt øke konfliktnivået blant elever. Søkes derfor om midler 

til innektiviteter for å redusere de negative effektene av mindre tilgjengelig areal i friminuttene.  
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- Skoleåret er godt i gang. Jobber med å få på plass elevråd. 
- DEMBRA elevgruppe skal opprettes, som skal samarbeide med de lærerne som har dette som 

ansvar. 
- Solskjerming på hele siden av bygget mot Laguneparken skal monteres. Tar nok noen uker før 

dette er ferdig. 
- Elevkveld: Skolen er ledig 9. november. Elevrådet var positive. Det har kommet tydelige 

tilbakemeldinger om at kaker var populært. Generelt syntes elevene det var kjekt i fjor. I fjor ble 
dette arrangert for alle trinn. FAU må bistå elevrådet i dette. 

- FAU bør vurdere å søke Rieber-fondene.  
- Kurs for FAU leder og rektor i Kvalitetsoppfølging 8/1 eller 11/1. FAU leder melder tilbake til 

rektor om hva som kan passe. 
- SU (Samarbeidsutvalget) og SMU (Samarbeidsutvalget) møte: Leder og nestleder, lærer, rektor 

og elever stiller 
o Første møte 1. november i forkant av FAU møte 

- Fritak for nynorsk karakter for dyslektikere 
o Tidligere vært automatisk. Regelverket er nå endret og reguleres av Opplæringsloven.  

3. Elevkveld – status 
- Ranveig og Merete har hatt møte. Det må bakes mer kaker enn i fjor. Dato er satt til 9. 

november. 
- I fjor var arrangementet gratis, men det ble oppfordret til Vipps. Kom kun inn 60 x 50 kr. 
- Bør sendes påminnelse til de som skal være vakter i forkant av arrangementet. 
- Vurdere å bruke klassekontakter for å informere og rekruttere vakter. 
- I fjor var det «gratis kaker», noe som fungerte svært godt som trekkplaster. 
- I forbindelse med Halloween-kveld i fjor, fikk man gratis varer fra REMA1000 på Råstølen. Det 

bør undersøkes om dette også vil være mulig til elevkveld. 

4. Forberede kvalitetsoppfølging 
- Ble ikke gjennomgått, da underlag ikke var tilgjengelig til møtet.  

 

5. Status fra gruppene 
Facebook: Klassekontakter bør oppfordres til å videresende viktig innhold fra FAU siden til sine 
klassegrupper. Gjennomslagskraften og rekkevidden av innlegg på Facebook ble diskutert. Det er 
krevende å nå ut med viktig informasjon. Flere klasser har opprettet egne grupper og vi vil nok i større 
grad nå ut med informasjon fra FAU, dersom klassekontaktene legger ut relevant informasjon også i 
disse gruppene. 
 
Natteravn: Lite nytt å melde. Sesongen varer ut oktober. Det har vært dårlig oppmøte fra Rå, men vi 
ligger midt på treet i forhold til de andre skolene. 
Flere tilfeller hvor folk ikke dukker opp på vakt uten å gi beskjed. 
 
Klubb Råjale: To fra NG som har det operative ansvaret. Det var mange arrangementer i vår og Rå 
og Rådalslien stilte med vakter. Det er ikke planlagt noe arrangement i september og det er usikkert 
om det blir noe i oktober. Det er pr. i dag lite midler tilgjengelig, - mye av midlene ble brukt på 
arrangementene i første halvår. 
 
Skoleball: Tar sikte på et møte med elevrådet når dette er etablert.  

6. Trafikalt grunnkurs 
- Det er satt opp to trafikale grunnkurs.  
- Dersom de blir fulle, vil det bli satt opp flere.  
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- Det må oppfordres til at elevene melder seg på via skolen. Det kommer inn kr 150,- per elev og 
dette reduserer prisen på skoleballet slik at flest mulig har mulighet til å bli med 
avslutningsarrangementet etter 10 års skolegang.  

- Kort diskusjon om alternative steder for skoleball. De senere årene har det vært arrangert i 
Galleri Nygaten, Zinken Hopp hallen og senest på Quality Hotel Edvard Grieg. Både på Galleri 
Nygaten og på Edvard Grieg, stilles det med vakter inne, mens FAU sørger for vakthold utenfor 
fra foreldre fra 9. klasse. 

- Det bør tidlig informeres til klassekontaktene fra 9. klasse at de har ansvaret. Dette er en 
«stafettpinne» som går videre fra år til år, slik at foreldrene i 10. klasse ikke er vakter for egne 
barn. 

7. Økonomiansvarlig FAU 
John Kaspersen tar ansvaret frem til jul, men må deretter avløses. Han settes i kontakt med tidligere 
økonomiansvarlig, Helge Austbø. 
 

8. Eventuelt 
Ingen saker. 
 
 

Neste møte: Onsdag 1. november kl 1800 


